
登錄:應用資訊系統登錄網址：http://netreg.isu.edu.tw/wapp

 

二、選擇課務--曠課作業－曠課資料維護 

 
 

三、系統每次顯示 2 週日期，點選欲輸入曠課資料的日期資料 
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 四、系統列出修課名單，請老師勾選學生曠課節次 

◎請注意：請再次確認欲輸入曠課之日期、節次與課程名稱是否正確 

 
 

五、勾選後請按「曠課登錄確定」，若無曠課學生也請按「無曠課學生」完成登錄 

 

 

 

六、登錄完成系統會顯示「已登錄」 

 



【步驟 1】登入應用資訊系統→點選開放學生到課簽到 

 

【步驟 2】產生簽到碼→提供簽到碼給學生，請學生登入應用資訊系統簽到 

 

 

 

【步驟 3】學生登入應用資訊系統→到課線上簽到  

 

1.點選 

2.產生簽到碼 

3.點選 
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A. Choose Language 

 

B. Please, enter your Logon_id and password with I-Shou the EMail account and password.  

 

 

C. Click Curriculum - - Student Absenteeism Affairs－Absenteeism Input 

  The system shows a biweekly calendar, and teachers can click the date on which they wish to enter 

absenteeism records. 
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  D.The system shows the course enrollment list and teachers tick the session(s)  

in which a student is absent. 

◎ Note: Do make sure that the date, session and course title are true and correct.  

 
 

D. Click Absenteeism Completed after ticking. 

   In case of no absenteeism, please click No Absenteeism as well. 

 
 

E. The system shows Entry Completed on the date which teachers have chosen. 

 
 

Entry Completed 



更改曠課紀錄操作手冊(超過一週以上的曠課) 

 

 

1.登入應用系統 -> 點選”課務—曠課/即時學狀況/預警”  -> 點選”曠課資料修改維護” 

 

 

 

2.選取欲修改的科目及日期後，點選”查詢” 
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3.將呈現該科目的學生明細，若出現空白的格子(如下圖):代表學生未被記曠課，需新增

曠課的話，將其打勾即可; 若格子已有勾勾:代表學生當天有被記曠課，需刪除的話再點

一次格子，使其變為空白即可 

 

 

 

4.修改完成請拉到最下方點選”曠課修改確定”即完成 

 

 



Instructions on Updating Absenteeism Records over One Week 

 

 

1. Log in to the Information System -> Click "Curriculum" -> "Absenteeism/Midterm 

Warning" -> Update Absenteeism 

 

 

 

2. Select the course and the date you want to update and then click "Inquire." 

 

 

 



3. The list of enrolled students will appear (see the screenshot below). If you need to update 

students' absenteeism, please click the box to check or uncheck the box (checked box: 

absent; unchecked box: present). 

 

 

 

4. Please scroll down to the bottom of the page and click "Submit" to complete the update. 

 

 




